

Notulen Dorpsraad Schermerhorn d.d. 14 Oktober 2024

Plaats : De Horn
Aanwezig : PM Robert-Jan Huijser (RH) (int VZ), Henrico Timmer (HT),
Angelique van Etten (AE), SEC Jan Koning (JK)
Afgemeld : Ari Peterse (AP), Frans Schuurman (FS), Nicolette Le Febvre, Niek Stam
Tijd : 20:00 - 21:10 uur

Opening:

De interim-voorzitter opent de vergadering en heet de leden welkom.

Notulen vorige vergadering.

- De notulen van de laatste vergadering worden goedgekeurd, onder dankzegging aan de notulist.

Ingekomen:

- **Uitbreiding elektriciteitsnet in 2029**

Er is een online-bijeenkomst geweest over de netuitbreiding van de 380 kilovolt bovengrondse leiding. Op dit moment vindt er een locatie onderzoek plaats. De vergadering bekijkt het verwachte tracé. Dat zal het dorp zelf niet raken. In de toekomst wordt hier meer duidelijkheid over gegeven en kunnen er ook bezwaarprocedures worden gestart.

Documenten zijn te vinden via de volgende link:

<https://www.rvo.nl/onderwerpen/bureau-energieprojecten/lopende-projecten/380-kv-netuitbreiding-nhn>

- **Dorpsagenda**

Er is op 30 september een bijeenkomst geweest t.b.v. de Dorpsagenda voor Stompeteren. Leden van de Dorpsraad zijn naar de bijeenkomst in Stompeteren geweest om een indruk op te doen. Doel van de Dorpsagenda is om op verschillende levensgebieden de problemen in het dorp in kaart te brengen, samen met de bewoners. Op 20 november a.s. zal er in de Grote Kerk een vergelijkbare bijeenkomst zijn. Daarbij zal dan ook getracht worden om meer duidelijkheid te geven over de stand van zaken met betrekking tot het Dorpshuis.

- **Dorpshuis**

In een aantal sessies is een intentieovereenkomst besproken van de (hoofd)gebruikers van het Dorpshuis i.s.m. de gemeente, om te komen tot een stichting om het dorpshuis te beheren. Het voorstel dat er nu ligt vanuit de gebruikers heeft nog één punt wat bezien kan worden als een aantekening. Als dit voorstel wordt goedgekeurd kan het naar het college en kan op korte termijn een bewonersavond worden georganiseerd en kan de volgende fase (ambtelijke en vergunningsprocedures) ingezet worden. Hopelijk kan er nog voor de jaarwisseling een bewonersinformatieavond komen.

- **Omgevingsvisie**

Op 3 oktober heeft de gemeente een bijeenkomst georganiseerd met als doel de omgevingsvisie van 2017 te herijken. Deze omgevingsvisie wordt om de zoveel jaar geactualiseerd. De Dorpsraad heeft haar verbazing uitgesproken dat er geen onderzoek heeft plaatsgevonden naar de zaken die in de Dorpsvisie van 2017 naar voren zijn gebracht. Wat is daarvan terechtgekomen?

De bijeenkomst werd goed bezocht. Er vonden geanimeerde gesprekken over de verschillende onderwerpen plaats aan tafels. Uitkomsten daarvan zullen binnenkort gebundeld aan de deelnemers worden teruggekoppeld.

- **Alkmaar Ontzet**

Een kleine delegatie van de Dorpsraad heeft deelgenomen aan de netwerkbijeenkomst.

- **Dorpshuizen**

Op 9 oktober is er een online meeting geweest over de Dorpshuizen. Door afwezigheid van AP is het ter vergadering niet duidelijk geworden wat daar aan de orde is geweest.

- **450 jaar Leeghwater**

Er zijn twee bijeenkomsten geweest. AE zal de volgende bijeenkomst op 21 oktober bijwonen.

Bespreekpunten

- **5G mast**

Er is een tijdelijke mast gezet achter de schuren van Patrick Koot. We gaan informeren bij de gemeente wat nu de volgende stappen zijn en wie wat doet. We missen hierin communicatie (actiepunt RH).

- **Brug verlichting**

FS gaat Ruud benaderen om te vragen of hij ook dit jaar weer zorg wil dragen voor de verlichting op de bruggen. Afgesproken is om FS ook te vragen langs te gaan bij de dorpsgenoten die daar iedere keer de stroom voor leveren, of zij bereid zijn dat dit jaar weer te doen.

- **Kerstboom**

We proberen ons ervan te verzekeren dat deze inderdaad 7 m wordt. Ter vergadering wordt geopperd dat het wellicht leuk zou zijn om bij het ontsteken van de kerstboomverlichting een klein evenement te koppelen. Angelique gaat na of er iets te regelen eventueel samen met de Grote Kerk.

- **Jaarvergadering**

Nicolette heeft laten weten dat zij, door persoonlijke omstandigheden, dit jaar niet aan de kascommissie deel kan nemen. Kees van Etten is bereid gevonden deze taak van haar over te nemen.

Aftredende Dorpsraadleden zijn Angelique van Etten (niet herkiesbaar) en Jan Koning (herkiesbaar).

JK maakt het Jaarverslag, RH het financieel verslag. Dit nemen we mee naar de maandvergadering van 04-11. RH maakt de Powerpoint.

Rondvraag

- HT meldt dat er inmiddels verlichting is op de fietsbruggen langs de Provinciale weg. Belangrijk voordeel is dat nu de paaltjes op de brug goed te zien zijn. Er blijven wel twijfels over de brug bij Ted Boon. Paaltjes blijven daar hoe dan ook een risico.

Eerstvolgende vergadering is op 4 november 2024. Aanvang 20.00 uur

Op 12 november is de jaarvergadering. Informatie daarover volgt.

21.30 uur Sluiting

Actie- / aandachtspunten: GB

Vragenlijst aan Ilse : GB